
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
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Woclawek 26.02.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 prosb4 w imieniu mieszkanc6w

Kazimierza Wielkiego o budowg progu nvalniaj4cego na ulicy

Spokojnej w poblizu skrzyzowania z ulic4 Jazowsk4. Konieczne jest

to dla zwigkszenia bezpieczefstwa, poniewaz niekt6rzy kierowcy

przekrac zaiq dozwolon4 prgdko5i.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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